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Zápis 5/11  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 10.5.2011 v Praze na Strahově 

 
 

přítomni:   J.Boháč, E.Mlezivová, P.Hottmar, P. Bednář, J. Mareš, P. Mokrý,   
na část jednání: T.Ježek, M.Doktor,  
 
  
1.  STK   
 

□ 
 
 

Doplňkové soutěže benjamínků při M-ČR – výbor diskutoval stávající praxi, především způsob 
organizace,  problematiku bezpečnosti a rizik plavecké části soutěže, legislativní charakter této akce, a 
organizačně-technické  detaily, např. kolize s přesunem startovacího zařízení a požádal STK o návrh 
řešení.                                                             Ú: 2/8/10 –  členové výboru, členové STK 
                                                                        T:  7.6. 2011 
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na obnovy  závodní dráhy v Praze na Císařské louce.  
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2011 
 

□ Úkol 1/4/ 11 byl splněn.  Smlouvy, vypracované J. Marešem sekretariát rozeslal pořadatelům k 
parafování. 
 

□ 
 

Úkol  2/4/ 11 trvá, neboť nový provozní řád nebyl v SC Račice ještě dokončen. 
Před podepsáním rámcové smlouvy ČSK s SC Račice na pořádání domácích závodů v Račicích se 
STK seznámí s aktuálním provozním řádem SC Račice (zajistí P. Mokrý). Případné připomínky a 
možné úpravy projedná J. Boháč s ředitelem SC  Z.Peckou. Následně výbor stanoví další postup.  
                                                                        Ú:  2/4/ 11 – P.Mokrý, J. Boháč 
                                                                        T:  10.5.2011 
Nově výbor projednal a uložil J. Marešovi před každým závodem v Račicích předat řediteli SC 
Račice seznam aktuálních požadavků na konkrétní závod. 
                                                                        Ú:  1/5/ 11 – J. Mareš 
                                                                        T:  průběžně 
 

□  Úkol 3/4/ 11 byl splněn. P.Mokrý vypracoval dle podkladů J.Baďury seznam materiálu STK 
umístěného ve skladu. Připravil pro M. Boušího předávací protokoly pro pořadatele soutěží.   
 

□  J. Mareš seznámil výbor s hodnocením M-ČR dlouhé tratě v Ústí nad Labem. Připustil rozdělení 
benjamínků, kategorie B do kategorií B a C, pokud jejich počet překročí 40 přihlášených.  Toto 
řešení je v souladu s návrhem RSCM viz níže. Návrh na dělení benjamínků po ročnících bude 
zařazen do Směrnic na rok 2012. V letošním roce bude řešeno podle aktuální situace. Výbor vzal 
tuto informaci na vědomí. 
 

□ Ve stejném termínu, 3.- 4.5. se uskutečnily samostatných blocích 2 nominační závody, Slovenského 
a Českého svazu kanoistů. Toto spojení bylo vyhodnoceno jako přínosné a to jak ekonomicky, tak 
sportovně. Náklady za uspořádání a to včetně pronájmu startovacího zařízení jsou rozděleny mezi 
oba svazy rovným dílem. Bylo doporučeno po projednání oběma svazy uvažovat v budoucnu, pokud 
to okolnosti umožní, soutěž prodloužit o jeden den a zařadit do poledního dne společné závody obou 
reprezentací. Repasovaná cílová kamera dobře sloužila pouze první den. Pak se začaly objevovat 
drobné poruchy. Potvrdilo se, že tato kamera je pro vrcholné soutěže nevhodná. STK připraví návrh 
řešení. 
 

□ Závod ČP Sedlčanech je připraven. Medaile vyrobeny - dopraví P. Hottmar, dokončeno kotvení lan, 
buňka pro rozhodčí bude až na M-ČR, při 2.ČP bude pro cílové rozhodčí připraven stan. Výsledkový 
servis – firma Burdík, smlouva podepsána. Ze sady 0 – 500 chybí cca 30 poškozených čísel. J. Mareš 
objednal výrobu náhradních. Převoz čísel na dlouhém tratě na SP do Račic zajistí ze Sedlčan 
H.Charvátová a P. Bednář.  
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2.   SCM – péče o talentovanou mládež 
   
□ Výbor vzal na vědomí informaci P. Hotmara o průběhu II. VT na Obozu, kterého se zúčastnilo 75 

závodníků z 22 oddílů, o stavu podepisování smluv s SCM, k dnešnímu dni zbývá podepsat poslední 
smlouvu. 
 

□ Úkol 4/4/ 11 byl splněn  Pravidla pro rozdělování dotací pro mládež jsou podrobně zpracována 
v Soutěžních směrnicích - Modré knížce. 
 

□  P.Hottmar informoval o jednání Rady SCM 3.5. 2011 v Račicích. RSCM navrhla zachovat stejný 
systém 1. kola výběru do SCM jako v předchozích letech, počty vybraných sportovců v jednotlivých 
kategoriích budou určeny 3.závodě ČP. RSCM navrhla stávající systém 2.kola výběru rovněž 
zachovat. Navrhla zrušit dodatečné přijímání závodníků do SCM, kteří nesplnili obecné testy, pouze 
z důvodu doplnění celkového počtu členů SCM. Výbor s předloženým návrhem souhlasí. Výběrová 
kritéria do SCM 2012 budou v konečné podobě schválena nejpozději před MČR v Račicích. 
  

□ Rada SCM dále projednala způsob dělení financí mezi SCM a SpS. Konkretizaci návrhu pro výbor 
předloží RSCM na podzim, podle výsledků 2011. Výbor vyhodnotil pozitivně zvýšení motivace 
oddílů k náborům benjamínků zřízením SpS. 
 

 Dále RSCM navrhla dělení benjamínků do třech věkových kategorií. 1. - závodníci, kteří v daném 
kalendářním roce dosáhnou 12-ti let, 2. - 11-ti let, 3. - závodníci, kteří v daném kalendářním roce 
dosáhnou 10-ti a méně let. Než bude návrh zapracován do Soutěžních směrnic (2012), zajistí STK 
operativní dělení stávající kategorie B do dvou jízd, pokud jejich počet překročí 40 přihlášených.  
Viz hodnocení M-ČR dlouhé tratě v Ústí nad Labem výše. 
 

 RSCM podpořila soutěže obecné zdatnosti benjamínků, organizované P. Doležalem. Pravidelné 
soutěže v běhu na celostátních závodech jsou jednou z mála možností jak ovlivnit postoj oddílů, 
trenérů i malých závodníků k obecné přípravě i v průběhu sezóny. Obavy o dostatečném zajištění 
bezpečnosti při plavání a nevyjasněná právní odpovědnost při případném utonutí u svazu, pořadatel 
a členů výboru přetrvávají.  
 

□ Výbor uložil Radě SCM projednat podporu kanoistek a možnost jejich zařazení do SCM 2012. 
V případě zařazení kanoistických disciplín žen do programu OH je podpora mladých kanoistek 
nutná. Pokračování podpory kajakářek zařazených do SCM v daném roce v případě změny 
sportovní orientace na kanoi je dána současnými kritérii SCM.  
                                                                        Ú:  2/5/ 11 – P.Hottmar 
                                                                        T:  9.8.2011 
 

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

□ Ú: 3/1/10 - Výbor opakovaně diskutoval návrh na úpravu dosud používané směrnice pro výpočet 
odměn za dosažené výsledky na vrcholných kanoistických soutěžích. Jednalo se o modifikace 
v oblasti odměn pro oddíly a trenéry závodníků. Zápory všech navrhovaných řešení převažovaly nad 
předpokládanými přínosy. Výbor po projednání rozhodl pověřit J.Mareše rozborem vyplacených 
odměn v sezoně 2009 a 2010 a matematickou simulací navrhovaných úprav do těchto dvou sezon. 
Na základě tohoto rozboru bude připraven návrh možného řešení s účinností od roku 2012. Pro rok 
2011 zůstává v platnosti stávající směrnice.                 Ú: 5/4/10 – J. Mareš 
                                                                                       T: podzim 2011  
 

 RDS    

□ M. Doktor informoval výbor o své práci mezi schůzemi výboru. Zúčastnil se jednání Rady ministra 
pro sport na MŠMT, plenárního zasedání ČOV. Informoval o návratu poslední skupiny ze 
zahraničního VT (K4 muži), o spolupráci s OV SP v Račicích, o přípravě mezinárodních startů 
RDS, o zpracování přihlášek na mezinárodní starty a rezervaci ubytování a další agendě,  vše ve 
spolupráci se sekretariátem. Průběžně jednal s trenéry a asistenty, zasílal jim doporučení o 
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tréninku. V mediální oblasti zahájil z pověření svazu jednání s novinářem Vítem Chalupou. 
Formou dotazníku se shromažďují data o závodnících jako podklad pro média. Dosud odevzdalo 
43 ze 47 oslovených. Jednal s firmou Newline o nadstandardním zabezpečení posádky K4, 

  
□ M.Doktor informoval o průběhu a NZ RDS, komentoval výsledky a organizaci. Viz informace STK 

 
□ Informace o startu RDS na 2.SP v Račicích - je zajištěna široká účast, bude dána možnost startu i 

sportovcům „druhého“ sledu. Proto je připravena úsporná varianta pobytových dnů v Račicích na 
dobu nezbytně nutnou.  
 

□ M. Doktor připraví na příští jednání výboru dopracovaný návrh rozpočtu RDS 2011 ke schválení  
                                                                        Ú:  6/4/ 11 – M. Doktor 
                                                                        T:  10.5.2011  
Úkol nebylo možné splnit, bude řešen operativně po oznámení dotace z MŠMT. 
 

□ Úkol 7/4/ 11 byl splněn A. Navrátilová se ve dnech 1.8. – 16.8. 2011 zúčastní ICF kempu 
v Szegedu na náklady pořadatele. Přihláška byla odeslána. 
  

□  P.Bednář otevřel diskusi o kategorii C ženy. Tato nová kategorie bude s největší pravděpodobností 
zařazena do programu OH 2016. ČSK by měl reagovat, jinak budeme dohánět zpoždění, neboť jiné 
státy zareagují. Výbor po diskusi rozhodl zahájit první kroky k podpoře této kategorie. (viz úkol 
2/5/11) Nutno zajistit větší publicitu na webu, informovat o účasti A.Navrátilové na kempu ICF 
v Szegedu před MS. P.Bednář připraví hypotetickou variantu podzimního kempu našich dorostenek 
a juniorek v tuzemsku. První variantu koncepce přípravy kanoistek v ČR připraví na příští jednání 
výboru P. Bednář                                              Ú:  3/5/ 11 – P.Bednář 
                                                                          T:  9.8.2011 
 

□ Mediální prezentace RD a SRK - sekce zahájila spolupráci s novinářem Vítem Chalupou. Výbor 
vzal na vědomí informaci J.Boháče o projednané smlouvě se svazem a o finančním plánu na pokrytí 
nákladů na rok 2011. M.Doktor informoval o prvních zkušenostech spolupráce s V.Chalupou 
(shromažďuje databázi reprezentantů, podle vyplněných dotazníků rozeslaných M.Doktorem, 
shromažďuje aktuální fotodokumentaci, připravuje prezentaci pro trenéry a závodníky při NZ). 
První dokumentovanou událostí bude návrat posádky K4 z VT z Kalifornii. Organizačně zajistí 
P.Mokrý. Výbor schválil v rámci vyčleněného rozpočtu plán výjezdů novináře na klíčové akce, na 
návrh M.Doktora byl doplněn do plánu  výjezd na SP v Duisburgu.  
 

RDJ   
  

□ Trvá úkol daný mezinárodní kanoistickou federací: Je povinností všech účastníků MSJ projít 
„školením antidopingového vzdělávání“. Dotazník k tomuto proškolení účastníků MSJ je vyhotoven 
v 7 jazycích a do 28.7.2011 jej musí vyplnit každý, kdo chce na MSJ startovat. Přímý přístup: 
http://icf.realwinner.org/                                 Ú:  8/4/ 11 – P. Hottmar 
                                                                        T:  28.7.2011  
 

□ 
 

 P.Hottmar informoval o startu RDJ na MRJ v Brandenburgu konané ve dnech 5.5.-8.5. Výprava 
byla úspěšná, reprezentanti v čele s M.Fuksou a J.Dostálem vítězstvím potvrdili naděje pro letošní 
MEJ, MSJ a šance na další posílení RDS v příštím roce. Výsledky s komentářem P.Hottmar 
zveřejnil na www.kanoe.cz. Regaty se zúčastnilo 1000 závodníků převážně z Německa, včetně 
reprezentace Německa. Česká výprava měla 48 členů, kromě juniorských reprezentantů se zúčastnili 
na vlastní náklady i zájemci z oddílů, v dorosteneckých a žákovských kategoriích, především z KVS 
Praha.  

□ 
 

P. Hotmar připraví na příští jednání aktualizovaný rozpočet  RDJ ke schválení. 
                                                                        Ú:  9/4/ 11 – P. Hottmar 
                                                                        T:  10.5.2011  
Úkol nebylo možné splnit, bude řešen operativně po oznámení dotace z MŠMT. 
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 RDM   

  
□ 
 

P. Ježek připraví na příští jednání dopracovaný rozpočet RDM ke schválení. 
                                                                        Ú:  10/4/ 11 – T. Ježek 
                                                                        T:  10.5.2011  
Úkol nebylo možné splnit, bude řešen operativně po oznámení dotace z MŠMT. 

  
4. Různé 
□  Úkol  11/4/ 11 byl splněn P. Hottmar informoval na internetových stránkách svazu o pozvání na 

mezinárodní regatu v  Auronzu (ITA) ve dnech 25.-26. 6. Zareagovali 4 sportovci – 2 x K1 muži, 1x 
K1 ženy a 1x K1 jun. Výbor nominaci projednal a schválil. Celá akce bude na vlastní náklady či 
náklady pořadatele. Podmínkou výjezdu je pojištění léčebných výloh. Sekretariát odeslal 
předběžnou přihlášku pořadateli. 
  

□ Trenéři připraví návrh na nákup strojních investic z dotace MŠMT na rok 2012 k projednání ve 
výboru nejpozději 9.8. Termín na odevzdání je 30.8.Návrh na zakoupení cílové kamery připraví J. 
Mareš                                                                Ú:  4/5/ 11 – reprezentační trenéři, J. Mareš 
                                                                          T:  9.8.2011 
 

  

   
  
 
 
 Zapsal: P. Mokrý 
 
Příští jednání se uskuteční  7.6.  2011   v 10:00 
  
 


